03/19/2017 中文報告

- 1. 歡迎首次來參加崇拜的朋友們,散會後請坐在旁邊的弟兄姊妹帶他/她到圖書館,讓我們的迎新小組 歡迎他/她。
- 2. 今天下午 1:00-2:00 在 141 教室,有洗禮班。願意參加 4 月 16 日復活節洗禮的弟兄姐妹,請與陳國強長老或陳家榮牧師聯繫,並準時參加洗禮班。
- 3. 根據弟兄姊妹的反饋和需要,也為了使更多家長和青少年能參加禱告,週三晚禱告會時間調整為7:30-8:30。禱告事項與聖經分享將不超過15分鐘,也請大家禱告前的分享儘量簡短,將更多的時間用來專心禱告。
- 4. 會員認獻貸款--去年教會共收到 \$219,000 的認獻貸款(21 個單位),支持教會擴堂。目前教會尚有足 夠資金保證工程的進行,預計將於今年秋天要求兌現認獻貸款。屆時,教會將聯繫每個貸款單位, 簽署協約作為貸款證明,教會將在 5 年後償還所借貸款,並支付象徵性利息。
- 5. 一年讀完舊約聖經的進度表已經貼在佈告欄裡,歡迎大家填寫進度,也鼓勵更多弟兄姊妹一起讀經。
- 6. 禱告團已開始 40 天的復活節禱告。仍願意參與一起禱告的弟兄姊妹,請與王舒琳姊妹 (732-829-0879) 或胡敏之姊妹 (240-441-2212) 聯繫。

青少年事工報告

- 1. 復活節洗禮,青少年受洗課 4月16日復活節主日,教會將有洗禮。青少年洗禮班將於3月24日本週五晚6:30,在141教室上課,需要上洗禮班的請盡快與Pastor Jerry 聯繫。
- 2. 青少年團契日 歡迎加入 3 月 25 日週六下午 12:30 -2:30,在 Cary Ice House 的滑冰活動。報名請至教會青少年網頁 www.raleighccc.org/youth 。本活動需填寫免責表。活動費用為每人 \$13 (\$10 報名費,\$3 冰鞋租用費)。
- 3. 饑饉 30 將於 4 月 21 日至 22 日舉行,我們今年的籌款目標是\$2,500,青少年個人籌款目標是\$25。若學生與成人願意每人奉獻至少\$36,70 人便可達成籌款目標。募款將用於 Samaritan's Purse 事工,幫助需要作唇裂手術的孩子(每個手術需\$100),讓這些孩子也能和我們一樣張口微笑。
- 4. 青少年事工同工會 3 月 26 日下午 12:45-1:30 在 155 教室,有青少年事工的特別同工會。歡迎所有對青少年事工有負擔的大學生和成人參加。Pastor Jerry 會和大家分享服事青少年的各樣機會及崗位。

兒童事工報告

- 1. 兒童主日 5月14日為兒童主日。1至5年級願意參加手鈴隊的小朋友,請至教會網站或向梁婉明傳道報名。手鈴隊一共只有32個空缺,名額有限,請盡快報名。
- 2. VBS 2017年暑期聖經學校從8月7日-11日舉行,歡迎所有3歲至5年級的孩童報名參加,也歡迎弟兄姊妹一起參與服事。孩童或同工的報名,將從5月開始。

擴建禱告

1. 教會擴堂工程已經開工建造,請弟兄姊妹進出教會時注意安全,減速慢行。也請繼續為各擴堂小組及擴堂過程禱告。

請為主日講員代禱:國語堂講道主題一我們起來建造吧!

日期	國語	粵語	英語
03/26	陳家榮牧師	Pastor Lee	Pastor Lee
04/02	陳家榮牧師		Pastor Lee

03/19/2017 Announcements

- 1. We welcome new friends who are worshipping with us today for the first time.
- 2. To have our Sunday parking more efficient and orderly, please note the instructions below:

 (1) Please follow our traffic control team's direction; (2) Please note the schedule for the operation of our shuttle service (9:00- 10:00 / 10:50-11:20 / 12:30-1:15); (3) On-site reserved parking will be removed by 10:00 a.m.; (4) Refrain from parking in the neighborhood on Anamoor Dr.; (5) Refrain from parking at MT Zion Church; (6) Please join our traffic control team to help out. (7) Once the "Lot Full" sign is set up at roundabout near Lake Drive on Sunday morning, please try NOT drive to church entrance unless one has a reserved parking permit or there is necessity to drop people at entrance roundabout. This is to reduce traffic jam at church entrance. (8) For time slot 10:50-11:20AM and 12:25-1:15PM, all passengers going back to Lowes please wait for shuttle bus at church SIDE DOOR (not the front door at canopy area) and drivers will try to get a full bus before starting their cars. (9) Having food is NOT allowed on individual driver's car or church van. (10) Before leaving church after Worship or Sunday school, please consider to give a ride to
- 3. Membership Class: If have you been attending or consider RCCC your primary community of faith in Jesus. Elder Don & Pastor Gary want you to know that Membership Matters. The class will be at 1:15 pm, room 139, on March 12th.

brothers and sisters who are going to Lowes to pick their cars. This can help alleviate shuttle bus drivers' burden. (11) If possible, please carpool to church to alleviate traffic control load on Sunday morning.

- 4. Baptism Class for Adults: If you have trusted Jesus Christ as Savior and Lord but you haven't been baptized yet, you have an opportunity to get baptized on Easter Sunday (April 16th). Please contact

 PastorGaryLee.rc3@gmail.com or in person by March 19th. The class will be after church on March 26th.
- 5. In order to encourage more parents and youth to the Wednesday night prayer meeting, the time of the prayer meeting is adjusted to 7:30-8:30pm. Sharing of prayer requests and devotion will be shortened to reserve more time to pray.
- 6. MEMBERS' LOANS. This update announcement is for the brothers and sisters who have decided to lend monies to the Church for the building expansion project as part of the greater capital campaign last year. Currently we do not need your loan yet, as we have adequate reserves to keep the site-work going. We anticipate calling your loans in early fall 2017. You will be alerted as the time approaches. Twenty-one (21) loan pledges were received totally \$219,000. When your loan is needed, the Church will notify you. At that time both the Church and you as the lender will co-sign a covenant to indicate your loan to the Church and its commitment to repay the loan to you at the end of 5-years with a nominal interest.

Youth

- Easter Sunday Baptism and Youth Baptism Class
 Our next baptism is on Easter Sunday, April 16th. The Youth Baptism Class will be on this Friday, March 24th, at 6:30 pm in Room 141. See Pastor Jerry as soon as possible to sign up for this baptism class.
- 2. Youth Fun And Fellowship Day Saturday, March 25th.
 Plan on joining us on this coming Saturday, March 25th, from 12:30-2:30 pm at the Ice House in Cary for ice-skating. Sign up on our youth website at www.raleighccc.org/youth. Waiver forms required for this special youth event. The cost is \$13 (\$10 admission and \$3 skate rental).
- 3. 30 Hour Famine April 21st -22nd

Join us in raising funds for "Samaritan's Purse - Cleft Lip Surgery for Children" project. Our goal is to raise \$2500. We encourage each student to raise \$25. If 70 students and adults can give at least \$36 each, we can reach our goal. One surgery costs \$250. Let's help change children's lives by helping them to smile.

4. Potential Youth Co-Workers Meeting

If you are a college student, young adult, or adult and are interested in serving in the Youth Ministry, come to this special meeting on next Sunday, March 26th, from 12:45-1:30 pm in Room 155. Pastor Jerry will be sharing about the different ways and places that you can serve in our Youth Ministry.

Children

- 1. Children's Sunday on 5/14 will have hand bell presentation. Children from 1st to 5th grades who are interested in joining the hand bell team please sign-up at the church website or with Miranda Liang. There are only 32 spots, first come first serve.
- 2. VBS The 2017 Vacation Bible School will be from August 7th -11th . VBS is for children from age 3 to 5th grade. Registration and volunteer sign up begins in May.

Remember in Prayers

1. The church expansion project has started. Please pay attention to your safety and drive slowly in the church parking lot. Please keep praying for all sub-committees and the process of the expansion.

Upcoming Sermons

3/26	Open	Pastor Lee
4/02	Open	Pastor Lee